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PROTOKÓŁ NR XV/2023 

z obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2023 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

Obecni: 
1. Na stan 15 radnych:  obecnych 14 

 nieobecnych 0 
 usprawiedliwionych 0 

 
2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 

Dorota Goj, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Radca Prawny oraz Naczelnicy Wydziałów 
Urzędu Miejskiego oraz Kierowników Referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Projekt budżetu na 2024 rok wraz z WPF. 

3.1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na 

lata 2024-2034 

3.2. Projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Bierunia na 2024 rok 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych za rok 2023. 

8. Wolne głosy. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  

10. Plan Pracy Rady Miejskiej oraz Plany Pracy i Kontroli Komisji Stałych na okres od stycznia do 

marca 2024 r. 

11. Blok informacyjny. 

12. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r. 

13. Zakończenie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  

 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, które odbyły 
się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
Na podstawie § 8 ust. 1 Regulaminu Obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 11 Radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał wszystkich uczestniczących 
w obradach Sesji Rady zarówno Radnych, zaproszonych Gości jak i wszystkich obecnych na Sali oraz 
śledzących posiedzenie za pośrednictwem transmisji internetowej.  
 
Do obrad dołączył Radny Jarosław Mokry. Od tej pory w obradach uczestniczy 12 Radnych. 
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Ad 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie  
z zaproponowanym porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy ktoś wnosi o jego poszerzenie lub 
ograniczenie. Radni nie wnieśli uwag do porządku, wobec czego przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad. 
Do obrad dołączyła Radna Barbara Panek-Bryła. Od tej pory w obradach uczestniczy 13 Radnych. 
 
Ad 3 

W pierwszej kolejności głos zabrał Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, który podsumował budżet 
gminy w odniesieniu do roku 2023 i planowanego na 2024 r., w tym dochodów i wydatków bieżących 
i majątkowych. Przybliżył inwestycje i zadania projektowe planowane w roku 2024 r. oraz informacje 
w zakresie zadłużenia. Szczegóły uchwał oraz pozytywne opinie z Regionalnej Izby Obrachunkowej 
przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj.  

Do obrad dołączyła Radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej pory w obradach uczestniczy  

14 Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie 
stanowisk i wniosków dotyczących projektu budżetu na 2024 rok, podjętych na posiedzeniach 
komisji. Burmistrz Miasta odniósł się do wniosków budżetowych wypracowanych na Komisjach, gdzie 
na osiem wniosków sześć zostało uwzględnionych całościowo bądź częściowo tj. 
w zakresie: ogrodzenia boiska wraz z montażem piłkochwytów na boisku Piast-Gol zaproponowano 
na przyszły rok kwotę 30 tys. zł na zamontowanie piłkochwytów, wypracowanie i podpisanie 
porozumienia z Klubem w zakresie dalszej modernizacji samego boiska bądź otoczenia boiska jest 
przed nami; naprawy nawierzchni Skateparku na 100 tys. zł - wniosek został uwzględniony w całości;  
wymiany nawierzchni na placu zabaw przy ul. Granitowej z kwotą 40 tys. zł – wniosek jest nie do 
zrealizowania z uwagi na stan prawny, obciążenia hipotekami oraz niewystarczającą kwotę, która po 
rozeznaniu musiałaby być dwukrotnie wyższa; opracowania dokumentacji projektowej w okolicach 
plant Karola – wniosek nie uwzględniony z uwagi na realizację rewitalizacji parku przy ul. Remizowej 
ze środkami 200 tys. zł,  a także środkami na doposażenie miniarboretum i wkładem własnym na 
projekt dotyczący rewitalizacji bądź prac związanych z budową przy Paciorkowcach; poprawy estetyki 
ul. Wawelskiej – będzie realizowany; opracowania dokumentacji projektowej chodnika na  
ul. Kamiennej – zgodnie z wnioskiem środki zostały przełożone z zadania związanego  
z zaprojektowaniem i wykonaniem spowalniania ruchu na tej ulicy; zakupu nagłośnienia do DK Gamy 
na 200 tys. zł – po rozmowach wypracowano rozwiązanie, wniosek będzie oceniany w przyszłym roku 
natomiast  po rozeznaniu zaproponowano kwotę 75 tys. zł na zakup sprzętów, które poprawiłyby 
jakość dźwięku na już z możliwością ich późniejszego wykorzystania, stanowiącego budowę 
docelowego systemu profesjonalnego nagłośnienia; wprowadzenia do wieloletniej prognozy 
finansowej  dokumentacji ul. Szyszkowej – zostało to zrealizowanie i wprowadzone; w zakresie 
wniosku Radnego Stanisława Jureckiego oraz Radnego Damian Geryckiego dotyczącego osiedla 
Granitowa - na place zabaw zwiększono kwotę  o 20 tys. zł i docelowo przeznaczone jest 50 tys. zł; 
doszło dodatkowe zadanie – infrastruktura sportowa na ul. Granitowej (doposażenie bulodromu)  
z kwotą 10 tys. zł; 10 tys. zł zostało przewidzianych w Wydziale Gospodarki Komunalnej na 
odwodnienie fragmentu ul. Granitowej w okolicach Orlika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję, w której głos zabrali: Radna Natalia Grosman, 
Radny Jarosław Mokry, Radna Barbara Panek-Bryła, Radny Damian Gerycki. Zostały poruszone 
kwestie m. in.: przyszłorocznych inwestycji i wyczekiwanych zadań (zostały wymienione te 
najważniejsze i długo oczekiwane); przekazano wszystkim dysponentom środków, Burmistrzowi, 
Kierownikom i Dyrektorom pomyślności w realizacji planów i dalszej skuteczności w pozyskiwaniu 
środków; dokumentacji projektowych dróg, które będą musiały znaleźć środki w budżecie własnym 
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miasta na ich realizację, postawienia na dokumentacje projektowe (np. projekt plant Karola) i ubiegać 
się o środki zewnętrzne; tematu dokumentacji projektowej Paciorkowców czy też skweru Miast 
partnerskich, które jest realizowane w niewielkich etapach; spostrzeżeń co do budżetu ale też 
docenienia szeregu przedsięwzięć ujętych w budżecie. Z uwagi na wątpliwości w zakresie budżetu 
Radny Jarosław Mokry wyraził chęć poparcia dla projektu jednak poinformował, że złoży zdanie 
odrębne w tym zakresie podnosząc kwestie projektowe Plan Karola, skweru Miast partnerskich, 
Paciorkowców. Zdanie odrębne stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady 
Miejskiej wypowiedział się w zakresie zdania odrębnego. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł 
odniósł się do poruszonych kwestii.  

W dalszej części dyskusji poruszono kwestie zadań infrastrukturalnych i zadania miękkie (stypendia, 

nagrody Burmistrza); rewitalizacji płyty Rynku i projektu fontanny; zmiany ruchu; przekazania życzeń 

w dalszej realizacji; placu zabaw na ul. Granitowej i podjęcia działań w zakresie przejęcia tego terenu; 

rewitalizacji Rynku i uruchamiania naborów w ramach działania Fundusze Europejskie dla 

Województwa Śląskiego. Burmistrz Miasta odniósł się do poruszonych kwestii.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej podsumował kadencję, pięcioletni budżet jak i zadania, 

które zostały ujęte w zaproponowanym budżecie. Burmistrz Miasta zwrócił się do Radnych z prośbą  

o zagłosowanie za przedstawionym budżetem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie poniższe projektu uchwał: 
 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata  

2024-2034 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała nr XV/1/2023 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie poniższe projektu uchwał: 
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2) w sprawie w sprawie budżetu Miasta Bierunia na 2024 rok 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała nr XV/2/2023 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się. 

 

Ad 4 

Burmistrz Miasta poinformował o: szeregu inwestycji jak i wydarzeń i uroczystości, które miały 
miejsce w naszym Mieście np. związanych z obchodami Barbórkami, akademiami górniczymi, 
wyjeździe delegacji do miasta partnerskiego Gundelfingen; wydarzeniach sportowych – sporty walki, 
mikołajkowe zawody w pływaniu, bal mikołajkowy w Remizie Stowarzyszenia Osób 
niepełnosprawnych Radość Życia (podziękowania dla Radnej Natalii Grosman, która włączyła się  
w akcję). Przekazał również podziękowania dla wszystkich biorących udział w Jarmarku 
Bożonarodzeniowym na Rynku.  

Ad 5 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Krystyna Targiel poinformowała o realizacji uchwał  

z poprzedniej Sesji, które zostały przekazane do właściwych organów nadzoru, Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach oraz Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Katowicach. W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne zawiadomienia o wszczęciu 

postepowania nadzorczego.    

Ad 6 

Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów, przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja w dniu 18 grudnia br.  przeprowadziła 
kontrolę w Muzeum Miejskim w Bieruniu (w organizacji). Przedmiotem kontroli było m. in. 
sprawozdanie finansowe za rok 2023 do dnia dzisiejszego oraz dokumentacje projektowe zadań 
realizowane ze środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Komisja nie stwierdziła 
nieprawidłowości i pozytywnie opiniuje funkcjonowanie Muzeum Miejskiego w Bieruniu  
(w organizacji). 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
Komisja spotkała się jeden raz w celu rozpatrzenia jednej sprawy. Z uwagi na skomplikowaną  
i złożoną sprawę nadal ją proceduje.  
 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów oraz Rewizyjnej 

przedstawili sprawozdania z działalności Komisji za rok 2023. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji zostało przedstawione w poprzednich miesiącach. 

Ad 8  

Radna Krystyn Wróbel zapytała o etap przejęcia działek z KOWRu. Odpowiedzi udzielił Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga. 

Radna Barbara Panek-Bryła dopytała o temat związany z ogrodzeniem placu Kościoła św. Bartłomieja 

i jak możemy w tej sprawie pomóc. Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi. 

Radny Jarosław Mokry dopytał o temat rewitalizacji dworca kolejowego i zwrócenia się o korzystani 

z peronu przez osoby niepełnosprawne oraz problem braku oświetlenia na ul. Królowej Jadwigi  

i plant Karola. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza. 

Ad 9 

Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały: 
 
 

3) w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Bieruń na 
dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz przyłączy 
kanalizacyjnych 

 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 
Agnieszka Sklorz. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 
  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów          przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała XV/3/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 
Agnieszka Sklorz. Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 
Radny Jarosław Mokry w kwestii gospodarowania odpadami poprosił o przedstawienie informacji  
w zakresie przedstawienia planu szybszego podjęcia działań przez Spółkę czy w ramach świadczenia 
usług inhousu i podjęcia działań przyśpieszenia procedury inhousu i związanych z tym problemów. 
Odpowiedział Burmistrz Miasta. 
 Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie:  

 

za –  13 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała XV/4/2023 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 przeciw. 
 
 

5) w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Bieruń 

 
Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował o pozytywnej opinii Komisji. Wobec braku głosów 
w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie:  

  

Nazwisko i imię radnego 

  

Głos 

 

1. Andrejczuk Edward  ZA  

2. Bobla Walenty  ZA  

3. Czapiewski Dariusz  ZA  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław PRZECIW 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka  ZA  

5. Gerycki Damian  ZA  

6. Grosman Natalia  ZA  

7. Jurecki Stanisław  ZA  

8. Magiera Walenty  ZA  

9. Mokry Jarosław  -  

10. Nyga Marcin  ZA  

11. Panek-Bryła Barbara  ZA  

12. Pyda Tomasz  ZA  

13. Sitko Maria  ZA  

14. Świerkosz Piotr  ZA  

15. Wróbel Krystyna  ZA 

 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/5/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr X/1/2015 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 2015 
r. w sprawie nadania Statutu Bieruńskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Michał Żerdka. 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/6/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

7) w sprawie powołania Rady Muzeum Miejskiego w Bieruniu (w organizacji) 
 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Muzeum Miejskiego w Bieruniu (w organizacji) Agnieszka 
Szymula 
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Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

  

Głos 

1. Andrejczuk Edward  ZA 

2. Bobla Walenty  ZA 

3. Czapiewski Dariusz  ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka  ZA 

5. Gerycki Damian  ZA 

6. Grosman Natalia  ZA 

7. Jurecki Stanisław  - 

8. Magiera Walenty  ZA 

9. Mokry Jarosław  ZA 

10. Nyga Marcin  ZA 

11. Panek-Bryła Barbara  ZA 

12. Pyda Tomasz  ZA 

13. Sitko Maria  ZA 

14. Świerkosz Piotr  ZA 

15. Wróbel Krystyna  ZA 

 
za – 14 głosów   przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/7/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

8) w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Bieruń na 2024 rok „Udzielanie 
świadczeń zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy 
Bieruń w warunkach domowych" 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj.  
Przewodniczący Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji.  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/8 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

9) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Bieruń na lata 2023–2028 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
Przewodniczący Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/9/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

10) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023–2026 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
Przewodniczący Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała nr XV/10/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
 

11) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2024–2028 
 

Projekt Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
Przewodniczący Komisji Społecznej poinformowała o pozytywnej opinii Komisji bez przedstawionych 
autopoprawek. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wobec braku głosów w dyskusji poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała nr XV/11 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
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12) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2024–2028 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
Przewodniczący Komisji Społeczna poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 
Wobec braku zgłoszeń w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA  

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XV/12/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za.  
 
 

13) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym 
Domu „Senior+” 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Ćwiękała. 
Przewodniczący Komisji Społeczna poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. Przewodniczący 
Rady Miejskiej dopytał o koszty i z czego wynika tak wysoka podwyżka, a także o wpływ kosztów na 
frekwencję. Odpowiedzi udzielił Dyrektor MOPS oraz Burmistrz Miasta. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 
pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 
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9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XV/13/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za.  
 

14) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2023-2033 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji bez uwzględnienia 
autopoprawki. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała XV/14/2023 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się.  
 
 

15) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2023 rok 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji bez uwzględnienia 
autopoprawki. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 
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Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała XV/15/2023 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
 

16) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała XV/16/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
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Ad 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o planach pracy Komisji oraz Rady Miejskiej. Radny 
Jarosław Mokry zgłosił uwagę do planu pracy Komisji Bezpieczeństwa. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał Plan Pracy Rady Miejskiej oraz kontroli Komisji Stałych pod 
głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała XV/16/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 

Ad 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał za wszystkie życzenia świąteczne i pamięć. poinformował, 

iż korespondencja jest na bieżąco przekazywana. 

Radna Krystyna Wróbel przekazała życzenia Bożonarodzeniowe. 

Ad 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej wobec braku uwag do protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 

30.11.2023r., poddał go pod głosowanie: 

 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław - 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za –  14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Protokół z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 30.11.2023 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach 

za. 

 

Ad 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XV Sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Arleta Urbańczyk 
 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 
 w Bieruniu   
 
 Marcin Nyga 
 



Załącznik do protokołu XV/2023




